

## Referat af De 9 møde, den 12. januar 2015 kl. 17

Tilstede: *Laila, BB 608; Bent, BB 607; Tenna, BB 605  
Hugo, T13; Jeppe, Rheumpark; Søren, Lunden; Allan, T15  
Bente, NetværksKontoret  
Under de første punkter: Maria Amrani fra GAM3 og Laura fra NetværksKontoret*

Fraværende: *Michael BB 606; Henrik PAB 8*

### 1. Valg af dirigent

Jeppe blev valgt

### 2. Godkendelse af dagsorden

Dagsordenen blev godkendt.

### 3. Godkendelse af referat fra d. 8. december 2014

Referatet blev godkendt.

### 4. Møde med GAM3 om evt. ekstra aktivitet i Brøndby Strand

Oplæg v/Maria fra GAM3.

Efter oplægget var der spørgsmål til forskellen på hovedzone og satellit zone.

Man besluttede, at bevillige penge til den store pakke, i alt 50.000 kr. plus moms.

Der skulle arrangeres et møde i februar. Henrik og Zahid ville skulle stå for at finde frivillige. Skolen skulle også inddrages.

### 5. Meddelelser, siden sidst

*Lunden:* Vi har problemer med rygning i klubberne. Har været nødt til at lukke en klub på den konto. Serverbrand i Lejerbo har betydet, at vi ikke kan fremlægge årsregnskab. Der bliver solgt hash i afdelingen fortsat.

*BB 607:* Har haft to brande på det sidste. Kombination af uheld. Har givet røgskader m.v. Der blev også brudt ind i de brændte lejligheder samt indbrud i kældrene.

*T13:* Vi har haft en relativ rolig jul/nytår. Der har været en knallertbrand og en brand i det midlertidige skur for de unge. Der var brand i en bil med fyrværkeri i her efter nytår.

Beboerlokaler: Her er vi begyndt at bruge det elektroniske nøglesystem for at afgrænse de forskellige grupper brug af lokalerne.

Vi har opsagt samarbejdsaftalen med Vordingborg Køkkenet efter fund af ulovlige installationer. Tak til Lunden for info.

*T15:* Fredelig jul og nytår. Der har til gengæld været mange unge drenge i Centret.

*Rheumpark:* Ole er sygemeldt, så Jeppe er midlertidigt organisationsbestyrelsesformand.

Jan Bernhard stopper d. 1. maj og Anita stopper også.

Opsigelse af udlejningsaftaler er endnu ikke sket. Sker nok først til 2016.

## **6. Forslag til ny struktur på møder**

Bente uddelte og gennemgik forslag til skabelon for skriftlige oplæg til De 9 møderne og stillede forslag om fast dirigent og referent fra NetværksKontoret.

Begge dele blev vedtaget.

## **7. Godkendelse af mødeplan for 2015**

Møderne holdes den anden mandag i måneden, juli måned undtaget.

To møder bliver flyttet og holdes:

Mandag d. 17. august.

Mandag d. 19. oktober

## **8. Brøndby Kulturnat i oktober - skal De 9 deltage?**

Der var udsendt invitation til idemøde samt kort oplæg fra NetværksKontoret.

Forsamlingen diskuterede kort ideen og mulighederne.

Man besluttede at skulle give ideen en chance, og at flest mulige deltog i idemødet. Hugo lovede under alle omstændigheder at deltage med "De 9 kasketten på

## **9. Fælles De 9 afdelingsbestyrelsesdag i maj 2015**

I forlængelse af beslutningen på sidste De 9 møde blev det besluttet, at bruge **lørdag d. 30. maj** til fælles dag.

Bente kommer med et oplæg til indhold til næste møde, hvor der også skal vælges en planlægningsgruppe.

Der blev også opfordret til, at man snakkede med baglandet om, hvad man kunne have af emner.

## **10. Forberedelse af Styregruppemødet d. 26. januar**

Bente gennemgik materialet til Styregruppemødet. Hunspurgte til, hvad De 9 forestillede sig skulle ske efter sommeren 2016.

Der blev kort diskuteret flere muligheder for forlængelse, især om muligheder for samspil mellem den fysiske og boligsociale indsats i Brøndby Strand Parkerne.

## **11. HP4 - punktet**

Der kunne ikke tages en beslutning før jul mht. til kontrakten med Domus.

## **12. Evt. formidling af punkter fra mødet**

Bringe forholdene i Centret op på Styregruppemødet. Hvordan man kunne undgå affald og forfald i Centret.

## **13. Punkter til næste møde**

Forslag om møde mellem de opsøgende medarbejdere for Centret og PAB8, Lunden og Rheumpark.

Maj konference

GAM3

14. Eventuelt  
Intet.

*bla*